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První elektro nákladáček konečně v našich řadách.

Dnes dorazil plně elektrický vůz, který bude využívat pro sportoviště, děstská hřiště a na
Kmochův ostrov Správa městských sportovišť. 
Dojezd 50 km, max.rychlost 35 km/h, nosnost korby cca 1500 kg, nabíjení přímo z klasické
zásuvky.
Z ceny 880 tis.Kč se nám podařilo 600 tis.Kč dostat z dotace.

Na snímcích místostarosta Michalel Kašpar, který automobil osobně vyzkoušel jízdou kolem
náměstí, Michal Najbrt a ředitel SMSK Jan Širc. 

K článku je připojeno celkem 5 obrázků.

odkaz na článek:


